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Mene zanima remisija-poboljšanje kod bolesnika
Poslao/la Ve Ra - 01 jan 2014 15:20
_____________________________________

Da li se može konstatovati remisija-poboljšanje 

 Kada duži period nema simptoma myastenie čak i kada po stručnom vođstvu neurologa  se količina
leka pronisona, mestinona i imurana smanjuje.

Da li se to vodi pod delimična remisija, ako se simptomi MG nisu javljali poslednja tri  meseca a od
operacije je prošlo sedam meseci.

Da li postoje remisije koje su trajnije prirode.Gde možemo pročitati o takvim iskustvima.

Meni bi bila velika podrška saznanje da postoje poboljšanja.

Veliko hvala na odgovoru.

Ve Ra

1.1.2014.
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